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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake PFAS vrij drinkwater

Geachte mevrouw Van Herwijnen,

Bij brief van 22 januari 2024, bij ons ingekomen op 23 januari 2024, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie Partij voor de Dieren vragen gesteld inzake PFAS vrij drinkwater.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Deelt het college de opvatting van de Partij voor de Dieren dat 'nul uit 
de pijp' ook 'nul uit de kraan' betekent?

Antwoord Wij ondersteunen actief het streven naar 'nul uit de pijp' en erkennen 
dat dit ook moet worden nagestreefd voor het drinkwater dat uit de 
kranen van onze inwoners komt. Wij benadrukken dat het huidige 
drinkwater aan de norm voldoet en daarmee ook als 'veilig' wordt 
gekwalificeerd.

Vraag 2. Deelt het college de mening van de Partij voor de Dieren dat "nul uit de
kraan" de norm moet zijn voor Dordts drinkwater en niet de nieuwe 
Europese drinkwaternorm die in januari 2026 ingaat?
Zo nee, waarom niet?

Antwoord Wij begrijpen de wens om 'nul uit de kraan' als norm te hanteren, 
bovenop de nieuwe Europese drinkwaternorm. Hoewel het streven naar
zo zuiver mogelijk drinkwater een gedeeld doel is, begrijpen wij dat de 
praktische haalbaarheid van 'nul emissie' complex is. Evides heeft ons 
ervan overtuigd dat dit het geval is en momenteel wordt getoetst of dit 
daadwerkelijk zo is. De drinkwatersector zet zich al in om de totale 
hoeveelheid PFAS in het drinkwater te verminderen. Daarom is de 
totale inname van PFAS via het drinkwater relatief beperkt in 
vergelijking met voedsel en consumentenproducten zoals cosmetica. 
Zowel ons college als Evides benadrukken dat nationale en Europese 
totaalverboden op PFAS de beste oplossing zijn om 'nul uit de kraan' te 
bereiken.
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Vraag 3. Is het college bereid Evides op te roepen een filtersysteem toe te 
passen dat PFAS volledig uit het water kan verwijderen?
Zo nee, waarom niet.

Antwoord Wij waarderen de huidige inspanningen van Evides. De succesvolle 
pilot met Actief Kool Filters op de productielocatie Kralingen in 
Rotterdam en de geplande uitbreiding naar andere 
oppervlaktewaterzuiveringen, waaronder de Baanhoek, tonen de 
bereidheid van Evides om innovatieve methoden te gebruiken om de 
hoeveelheid PFAS in drinkwater nog verder te verminderen. Wij zijn 
positief gestemd over deze ontwikkelingen en zullen Evides 
aanmoedigen om deze filtersystemen ook op de drinkwaterzuivering op
de Baanhoek toe te passen.

Vraag 4. Indien Evides niet bereid is om een filtersysteem toe te passen dat 
PFAS volledig uit het water verwijdert, welke acties gaat het college 
dan ondernemen om PFAS volledig uit het drinkwater te laten 
verwijderen?

Antwoord De betrokken wethouder zal in overleg treden met Evides om de 
voortgang en resultaten van de lopende initiatieven te bespreken, en 
moedigt Evides aan om effectieve maatregelen te nemen om de 
aanwezigheid van PFAS in het drinkwater (verder) te minimaliseren.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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